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Készült: 2025. március 31-én 1229 órakor a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat
Polgármesteri Hivatala II. emelet 61. sz. tárgyalójában megtartott Közművelődési és Oktatási
Bizottság nyílt üléséről

Jelen vannak: Vasvári László

Czinke Sára

Farkas Péter

Pajor Tibor

Altfatter Adalbert

Szécsi Péter Pál

Gonda Pálné

Bedő Katalin alpolgármester

Dr. Szentes Kinga aljegyző

Vesza Erzsébet osztályvezető

Palánkay Patrícia osztályvezető 16$kor elment
Dr. Koleszár Zsuzsa referens

Volosin Hédi

Bauer Béla képviselő

Bolykó Csaba képviselő

Rácz Ágnes óvodaigazgató 16$kor elment
Dr. Altner Edit Anita óvodaigazgató, 16$kor elment
Domokos Baranyi Mónika 16$kor elment

Vasvári László elnök úr 12? órakor megnyitja az ülést.

Vasvári László elnök: Tisztelettel köszönti a Bizottság tagjait, a képviselőket és külön tisztelettel
az óvodaigazgatói állásra pályázó hölgyeket. Tájékoztatja a tagokat, hogy a jegyzőkönyv állandó
hitelesítője Szécsi Péter Pál jelen van. Majd megállapítja, hogy a Bizottság 7 fővel határozatképes.
Ezt követően szavazásra bocsátja a napirendet.

16/2025. (III. 31.) KOB határozat ji

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Közművelődési és
Oktatási Bizottsága úgy dönt, hogy jelen ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:

Nyílt ülésre javasolt

1. Javaslat az Újpesti Nyár Óvoda és az Újpesti Virág Óvoda igazgatói megbízásra
Előterjesztő: Bedő Katalin alpolgármester
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2. Döntés az újpesti köznevelési intézmények átszervezésének véleményezésére vonatkozó
javaslatról

Előterjesztő: Bedő Katalin alpolgármester

3. Döntés az Újpesti Aradi Óvoda és az Újpesti Liget Óvoda alapító okiratának, valamint
a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata fenntartásában működő
óvodák felvételi körzetének módosítására vonatkozó javaslatról
Előterjesztő: Bedő Katalin alpolgármester

4. Tájékoztató a Fuchs-Fonyó orvosdinasztia emlékére emlékfa ültetéséről és mellette
réztáblát tartalmazó pad elhelyezéséről

Előterjesztő: Bedő Katalin alpolgármester

5. Egyebek

Szavazás eredménye: 7 igennel elfogadva (egyhangú)

1. Javaslat az Újpesti Nyár Óvoda és az Újpesti Virág Óvoda i gazgatói megbízásra

Vasvári László elnök: Ismerteti az előterjesztés tárgyát. Megkérdezi az előterjesztőt, hogy
kívánja-e kiegészíteni az előterjesztést.

Bedő Katalin: Röviden szeretné kiegészíteni az előterjesztést. Két óvodáról van szó: az egyik
esetben nyugállományban vonulás okán, a másik esetben pedig Dr. Altner Editnek lejár a második,
határozott időre szóló ciklusa. Mindkét óvoda esetében két-két pályázat érkezett, azonban lehet
látni a leírtakban, hogy ugyanaz a hölgy: Tormáné Tóth Éva mindkét helyre pályázott és
érvénytelen volt a pályázata. Nem voltak meg a szakmai gyakorlatot igazoló dokumentumok, így
érvényes pályázat a Nyár Óvoda esetében Dr. Altner Edit részéről érkezett, a másik óvodában, az
Újpesti Virág Óvodában pedig Domokos Baranyi Mónika adta be a sikeres pályázatát. Altner
Editről sokat nem kell beszélni, hiszen ismerjük, második ciklusát töltötte. Támogatást kér, hogy
a T. Bizottság egyetértésével a Képviselő-testület elfogadja a következő ciklusra való kinevezését.
Domokos Baranyi Mónika jelenleg igazgató-helyettes az óvodában, őt még annyira nem ismerjük,
de szeretné, ha őt is támogatná a Bizottság. Igazából ezekre kérné a Bizottság támogatását.

Vasvári László elnök: Megkérdezi, hogy van-e még hozzászólás, kérdés?

Farkas Péter: Csak annyi, hogy a pályázó, akinek érvénytelen volt a pályázata és két helyre is
beadta: véletlenül nem adta be, vagy nincs meg neki a szakmai tapasztalata és eleve úgy adta be,
az esélytelenek nyugalmával?

Bedő Katalin: Ezt nem tudjuk megmondani, nincs erről információ. Valószínűleg nem
rendelkezik ezzel, ezért nem került beadásra. De nem szeretne a pályázó nevében nyilatkozni, csak
feltételezi ezt.

Farkas Péter: Érti, köszöni a választ.

Vasvári László elnök: Megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása? Mivel
további kérdés, hozzászólás nincs, ezért felteszi szavazásra a határozati javaslatot.

17/2025. (III. 31.) KOB határozat
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Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Közművelődési és
Oktatási Bizottsága úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek dr. Altner Edit igazgatói
megbízását az Újpesti Nyár Óvodába (székhelye: 1042 Budapest, Nyár utca 14.; OM azonosító:
034305; adószám: 16907243-1-14) 2025. augusztus 1. napjától 2030. július 31. napjáig.

Felelős: Polgármester a feladatkörrel rendelkező alpolgármester útján
Határidő: azonnal

Szavazás eredménye: 7 igennel elfogadva (egyhangú)

18/2025. (III. 31.) KOB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Közművelődési és
Oktatási Bizottsága úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek Domokos-Baranyi Mónika
igazgatói megbízását az Újpesti Virág Óvodába (székhelye: 1045 Budapest, Virág utca 30.; OM
azonosító: 034310; adószám: 18138980-1-41) 2025. augusztus 1. napjától 2030. július 31. napjáig.

Felelős: Polgármester a feladatkörrel rendelkező alpolgármester útján
Határidő: azonnal

Szavazás eredménye: 7 igennel elfogadva (egyhangú)

2. Döntés az újpesti köznevelési intézmények átszervezésének véleményezésére vonatkozó
javaslatról

Vasvári László elnök: Ismerteti az előterjesztés tárgyát. Megkérdezi, hogy előterjesztő kívánja-e
kiegészíteni az előterjesztést.

Bedő Katalin: Nem kívánja kiegészíteni, de ha van kérdés, akkor arra szívesen válaszol. Azt
láthatjuk, hogy gimnáziumokat, általános iskolákat érintő kérdésekről van szó. A határozati
javaslat elfogadására kéri a bizottságot, ezt tulajdonképpen mindig véleményezni szokta Bizottság.

Vasvári László elnök: Csak az érintettség miatt szeretne hozzászólni: a Csokonai Gimnáziumban
tanít és ebben az előterjesztésben a Csokonai Gimnázium is olyan szempontból érintett. Egy fő
érintettsége van, az alapító okiratában benne volt, hogy értelmi fogyatékos gyerekeket is felvesz a
gimnázium és oktatja őket. Ez az iskolákat nem túl nagy mértékben érinti, mert kevés gyerek van,
de nagyon nagy problémát okoznak egyébként. Ezt nem fogja elmondani, mert a személyiségi
jogok miatt nem lehet elmondani, de igen nagy problémákat érint vagy generál, ha ilyen gyerekek
járnak, mert ez az integrációnak egy olyan foka, amit egy gimnázium nem szívesen vállal fel.
Másrészről még egy olyan problémát vet fel, az óvodák tekintetében is a legnagyobb probléma,
hogy nincs gyerek. A demográfiai katasztrófáról lehet olvasni, már februárban 6000 alá esik a
gyerekszám. Először az óvodákat, majd később az iskolákat is érinti. Azzal tisztában kell lenni,
hogy van a gyereklétszám és vannak a papíros gyerekek, akik kettőt vagy hármat érnek, ez pedig
a munkatársainkat, az iskolaigazgatókat és a helyetteseket érinti.
Ez követően megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása?

Pajor Tibor: A Benével kapcsolatosan szeretné megkérdezni, hogy ha jól látja az iskola
üzemeltetését a Baptista Szeretetszolgálat szeretné átvenni. Kérdezi, hogy ebben történtek-e
egyeztetések a szülőkkel.

Bedő Katalin: Nem a Baptista Szeretetszolgálat, hanem a Baptista Egyház felkereste az
Önkormányzatot, ugye itt főként az épület vagyonkezeléséről van szó, de elmondták, hogy
természetesen nekik is véleményeztetni kell mind a szülőkkel, mind a tantestülettel a terveiket.
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Ebben március végén telik le a határidő, ma még nem tudja, hogy ez megtörtént-e, vagy nem, de
azt az ígéretet kapták, hogy április elején fognak tájékoztatást adni. Arról is szó volt, hogy milyen
arányú támogatottságnál fogják kizárólag átvenni. Ha nem lesz nagy többségben meg ez, akkor
nem fogják átvenni. Így ez ebből a szempontból még mindig lóg a levegőben.

Vasvári László elnök: Megkérdezi, hogy egyébként mire irányult a kérdés, a Mi Hazánknak az
egyházzal van-e problémája, hogy egyház venné át az iskolát?

Pajor Tibor: Csak személyesen őt érdekelte ez a kérdés.

Vasvári László elnök: Megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása? Mivel
további kérdés, hozzászólás nincs, ezért felteszi szavazásra a határozati javaslatot.

19/2025. (III. 31.) KOB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Közművelődési és
Oktatási Bizottsága az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és javasolja Budapest Főváros
IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének, hogy a nemzeti köznevelésről szóló
2011. évi CXC. törvény 83. § (4) bekezdés A) pontja szerinti véleményezési jogkörében eljárva
döntsön úgy, hogy az Észak-Budapesti Tankerületi Központ TK/188/00021-6/2025. számú
véleményezésre felkérő leveleiben foglalt köznevelési intézmények átszervezését elfogadja.

Felelős: polgármester a feladatkörrel rendelkező alpolgármester útján
Határidő: azonnal

Szavazás eredménye: 7 igennel elfogadva (egyhangú)

3. Döntés az Újpesti Aradi Óvoda és az Újpesti Liget Óvoda alapító okiratának, valamint a
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata fenntartásában működő óvodák felvételi
körzetének módosítására vonatkozó javaslatról

Vasvári László elnök: Ismerteti az előterjesztés tárgyát. Megkérdezi az előterjesztőt, hogy
kívánja-e kiegészíteni az előterjesztést:

Bedő Katalin: A Képviselő-testület döntött arról, hogy az Aradi Óvoda Pozsonyi Tagóvodája és
a Liget Óvoda és 2026. szeptembertől pedig az Ambrus Óvoda Vörösmarty Tagóvodája
átszervezésre kerül. Ez indokolja az alábbi határozati javaslatnak a szükségességét, hiszen ennek
megfelelően kell a körzethatárt módosítani, illetve az alapító okiratot is. A többi benne van az
előterjesztésben, ha van kérdés, arra szívesen válaszol.

Vasvári László elnök: Megkérdezi, hogy van-e hozzászólás, kérdés? Mivel további kérdés,
hozzászólás nincs, ezért felteszi szavazásra a határozati javaslatot.

20/2025. (III. 31.) KOB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Közművelődési és
Oktatási Bizottsága az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy

a) anemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § (2) bekezdés a) pontja szerinti
jogkörében eljárva - figyelemmel a 87. § (7) bekezdés d) pontjában foglaltakra - döntsön
úgy, hogy a fenntartásában működő Újpesti Aradi Óvoda és az Újpesti Liget Óvoda
átszervezését az előterjesztés 1.a-1.d. számú mellékletei szerinti módosító okiratok,

ÚJPEST, ÖNKORMÁNYZAT e KÖZMŰVELŐDÉSI ÉS OKTATÁSI BIZOTTSÁG 5 63 1041 BUDAPEST, ISTVÁN ÚT 14.
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valamint a módosítással egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratok elfogadásával
jóváhagyja;

b) hatalmazza fel a polgármestert az a) pont szerinti módosító okiratok, valamint módosítással
egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratok aláírására, a szükséges változás-bejelentési
intézkedések, jognyilatkozatok Magyar Államkincstár felé történő megtételére, az
esetleges hiánypótlások teljesítésére.

Felelős: polgármester a feladatkörrel rendelkező alpolgármester útján
Határidő: azonnal

Szavazás eredménye: 7 igennel elfogadva (egyhangú)

21/2025. (III. 31.) KOB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Közművelődési és
Oktatási Bizottsága az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy

a) a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata fenntartásában működő óvodák
felvételi körzetét az előterjesztés 2. számú melléklete szerint módosítsa;

b) kérje fel a jegyzőt az a) pont szerinti döntése köznevelési információs rendszer részére
történő megküldésére.

Felelős: polgármester a feladatkörrel rendelkező alpolgármester útján
Határidő: azonnal

Szavazás eredménye: 7 igennel elfogadva (egyhangú)

4. Tájékoztató a Fuchs-Fonyó orvosdinasztia emlékére emlékfa ültetéséről és mellette réztáblát
tartalmazó pad elhelyezéséről

Vasvári László elnök: Ismerteti az előterjesztés tárgyát. Megkérdezi az előterjesztőt, hogy
kívánja-e kiegészíteni az előterjesztést:

Bedő Katalin: Túl azon, hogy ezt egy nagyon támogatandó kérésnek tartotta, annyit szeretne
elmondani, hogy ha a tájékoztatást a Bizottság elfogadja: április végén szeretnék majd elhelyezni
mind az emlékpadot, mind a fa elültetését akkorra tervezik. Az érintettek meghívót fognak kapni.

Vasvári László elnök: Megkérdezi, hogy van-e hozzászólás, kérdés?

Pajor Tibor: Egy javaslata lenne: valaho gy mindenki az Árpád kórházban gondolkodik, de ennek
az elődje a Lőrinc utcában volt, és ezt valahogy ezen a táblán fel lehetne majd tüntetni. Maga az
adományozás is úgy indult, hogy egy újpesti civil adta a telkét erre a célra és utána kezdődött meg
az adománygyűjtés a kórház javára. Magyarul az Árpád Gyerekkórház előtte a Lőrinc utcában
működött.

Bedő Katalin: Azt nem tudja megígérni, hogy azon a kis réztáblán ez ott lehet, mert a család
kérésének megfelelően majd ők küldenek szöveget, de majd ezt meg fogják jeleníteni cikkekben,
egyéb helyeken, ha ez így megfelel. Majd ha ez meghirdetésre kerül, meg erről cikkek születnek,
akkor majd ezt is megemlítik, illetve lesz egy OR kód a táblán, ami majd elvezet ezekhez az
információkhoz.
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Vasvári László elnök: Megkérdezi, hogy van-e még hozzászólás, kérdés? Mivel további kérdés,
hozzászólás nincs, ezért felteszi szavazásra a határozati javaslatot.

22/2025. (III. 31.) KOB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Közművelődési és
Oktatási Bizottsága az Újpesti Szegény Gyermekkórház (későbbi Árpád Kórház) alapítása és a
kórházban kifejtett több évtizedes tevékenysége tiszteletére a Fuchs-Fonyó orvosdinasztia
emlékére a Budapest IV. kerület belterület 71422/148 helyrajzi számú ingatlanon fa ültetéséről és
mellette réztáblát tartalmazó pad elhelyezéséről szóló tájékoztatást az előterjesztésben foglaltak
szerint tudomásul veszi.

Felelős: polgármester a feladatkörrel rendelkező alpolgármester útján
Határidő: azonnal

Szavazás eredménye: 7 igennel elfogadva (egyhangú)

5. Egyebek

Vasvári László elnök: Megkérdezi, hogy van-e az Egyebek pontban még bárkinek bármilyen
hozzászólni valója. Mivel senkinek nincs hozzászólni valója, 1282 órakor Vasvári László elnök az
ülést berekeszti és ezzel az ülés véget ér.

[ Kmtf.
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Szécsi Péter Pál Vasvári László
Jegyzőkönyv hitelesítő elnök

ALAK ROLAM Tan —

Sándorné Bózendorf Beáta

Jjegyzőkönyvvezető


